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Ordinært møde mandag den 9. sept. 2024, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration 
 

Elevrepræsentanter 

Oliver Kofoed – 5A (formand for elevrådet), Melak Tesfaldet – 7B (næstformand) 

 

Forældrerepræsentanter 

Alice Marie Andersen (forperson, mødeleder), Kristoffer Seegelke (næstforperson), Kim Pedersen, Peter Vomb,  

(der er på nuværende tidspunkt tre vakante pladser som forældrerepræsentant) 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Merethe Rosengreen, Lena Dahl Stærke 

 

Ledelsesrepræsentant, sekretær for skolebestyrelsen  

Pernille Rigstad (skoleleder), Stine Hjorth Pedersen (mellemleder, leder af gruppe 1 / 0. – 5. klasse; referent) 

 

Evt. fraværende Merethe (suppleant, Eva Maria Glimberg deltager i stedet) 
 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering, konklusion, opfølgning 

1 1700 Godkendelse af dagsorden, 
herunder præsentation (B) 
 

 
Godkendt.  

2 1705 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, 

særligt eleverne 

- Fra ledelsen 

 

Forperson: ingen meddelelser  
 
Eleverne:  
 
Eleverne ønsker ikke, at droppe svømning, da de synes det er vigtigt at kunne svømme.  
Mere spisetid – der er utilfredshed med at man ikke kan nå at spise.  
Der er uklarhed over hvad man må drikke?  Må man fx drikke juice eller saft? 
Vi ønsker mere legetøj til indskolingen.  
Legetøjskassen ved sandkassen ønskes at flyttes.  
4. årgang vil gerne være i Sjærvegården.  
 
Øvrige medlemmer:  
Der har været en henvendelse omkring mobilfri skole.  
Der har været en opfordring omkring, at vi bakker op omkring Madskolen på Paradisbakke-
skolen. Torsdag den 12.9 klokken 19-20.  
 
Ledelsen:  
Der har været flere henvendelser fra forældre som ønsker, at stille op til Skolebestyrelsen.  
Vi har et godt felt til sekretærstillingen.  
Det forslag der ligger til budget 2025 / kommunen, er taget til efterretning.  
 

3 1715 Møderække for skolebesty-
relsen (D/B) 

- Endelig vedtagelse af 

møderække, herunder 

tidspunkt for møderne 

(husk kalender, hvis vi 
skal justere) 

 
Bilag 

Møderækken samt tidspunkt er godkendt. Pernille reviderer mødeplan, herunder indkal-
delserne i bestyrelsens elektroniske kalendre.  

4 1720 Evaluering af skolefesten 
(D) 

Det var en god skolefest og det var rart, at det var uformelt.  
Det var en god ide med en skolebestyrelsesbod og det var meget positivt.  
Eleverne tog stort ejerskab.  
Det skal overvejes om der er afsat for lang tid af til spisning.  
Det er dejligt, at der kommer nye ting fra de forskellige klasser.  
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5 1725 Budgetopfølgning, 31. juli 
2024 (O) 
 
Bilag 

 
Samlet set ser det godt ud.  
 
Følgende ting er der fokus på: 
 
Vikarforbruget – er primært sygemeldinger fra foråret.  
Forbruget på it – vi har investeret i et fysisk it rum, da kontoret nu står for den tekniske del 
af it. Dette er en engangsinvestering.  
Vi har investeret i to vandmaskiner.  
 
Vi skal tænke i langtidsinvesteringer, som er holdbare.  
 
Pernille retter henvendelse til POS omkring uoverensstemmelser i det vedtaget budget og 
det forelagte budget.  
 
 

6 1730 Trivselsmålingen, eleverne 
(O) 

- Resultat, analyse 

- Fokus, indsatser  

Pernille gennemgår trivselsmålingen samt hvilke indsatsområder HRS har i dette skoleår.  
 
Se bilag.  

7 1745 Revidering af Princip for 
hytteture, lejrskoler og 
lignende (andre udenøs 
ture) (D/B) 

- dialog, beslutning 
Bilag 

-  

Det foreslås, at der indføres en hyttetur på 6. årgang til Christiansø. Skolebestyrelsen god-
kender dette forslag med betingelses af at økonomien tillader det.  
 
Skolebestyrelsen vil gerne prioritere skolepatruljen kan komme på tur.  
 
Skolebestyrelsen ønsker ikke, at der skal være forskel på klasserne og bakker derfor ikke op 
omkring, at klasser der vinder kan komme afsted.  
 
Pernille kommer med et forslag til et princip på kommende møde.  
 

8 1810 Brugen af devices, skal vi 
være mobilfri skole? (D) 

- Anbefalinger 
- Dialog – bestyrelsens 

holdninger 
- Næste skridt, proces 

for endelig stillingtagen 

Bilag 

 
Elevrådet: Devices skal være et arbejdsredskab.  
 
Personalet: Devices skal være et arbejdsredskab samt vores årsplanlægning er knyttet op 
omkring brugen af Ipad eller computer.  
 
Bestyrelsens holdninger: Der er gode muligheder/forslag i det udsendte materiale. Besty-
relsen anser det ligeledes som et arbejdsredskab.  
 
Det skal være nogle nemme konkrete retningslinjer.  
 
Anbefalingen er, at personalet og eleverne kommer med deres holdning og ønsker til skole-
bestyrelsen.  
 
Alice og Pernille aftaler hvornår det kommer på et bestyrelsesmøde.  
 

9 1845 Evt. (O) Stine stopper på skolen pr. 1.10, da hun har fået ny stilling.  
 

10 1850 Til kommende møde(-r) (B) 
 

LST vil gerne fortælle om Digital dannelse.  
Drøftelse af ordvalg – formand/forperson/forkvinde.  

11 1855 Godkendelse af referat Godkendt.  

  


